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Referat 

 

Generalforsamling 

2018 

  
Dato Tid Sted 

14-06-2018 

 

19:00-22:00 

 

Et Rart Sted at Være 

Nordhavnsvej 5 

6100 Haderslev 
Mødeleder Referent 

Kenneth Haas Heidi Nielsen 
Titel Indkaldt Initialer Telefon 
 Samtlige medlemmer af Foreningen Syg i 

Haderslev, heraf 19 deltagere. 

  

 

 
Titel Afbud/fraværende Initialer Telefon 
    
Titel Gæster Initialer Telefon 
 

 

   

Punkt Dagsorden Action Deadline OK 
01 

 

Valg af dirigent, referent og 2-3 stemmetællere: 

 

Dirigent: Kenneth Haas 

Referent: Heidi Nielsen 

Stemmetællere: Gitte Anker Olesen, Peter Vilsbøll og Hanne S. 

Hansen. 

 

   

02 Formandens beretning: 

 

Henriette Nissen fremlagde formandens beretning. 

Beretningen blev godkendt af generalforsamlingen. 

 

Beretningen lægges ud på hjemmesiden og på FB i dens fulde 

længde. 

 

 

 

  

 

03 Fremlæggelse af regnskab: 

 

Gitte Anker Olesen fremlagde foreningens regnskab. 

Regnskabet udviste et overskud for 2017 på kr. 2.135,78 og 22 

betalende medlemmer. 

Regnskabet blev godkendt af generalforsamlingen. 

 

   

 

04 Indkomne forslag: 

 

Der var ikke indkommet nogen forslag til behandling. 

 

   

04 A Fastsættelse af medlemskontingent (forslag 100 kr./år): 

 

Generalforsamlingen vedtog et årligt kontingent på kr. 100,00 pr. 

   



                                               

medlem. 

 

Kontingentopkrævning udsendes i juni måned til betaling pr. 1. 

august 2018. 

 

05 Valg til bestyrelsen: 

 

For en 2 års periode 2018 – 2020: 

Anne Pedersen og Kurt Mathiesen. 

 

For en 1 års periode 2018 – 2019: 

Kenneth Haas. 

 

 

 

  

05 A Valg af bestyrelsessuppleanter:  

 

1. suppleant: Heidi Nielsen. 

2. suppleant: Susanne Henningsen. 

3. suppleant: Jens Ole Koustrup. 

 

 

 

  

06 Valg af bilagskontrollanter (2 personer): 

 

Dorte Lauridsen og Peter Vilsbøll. 

 

   

06 A Valg af bilagskontrollant suppleant: 

 

Hanne S. Hansen. 

 

   

07 Eventuelt: 

 

Der blev talt om forskellige tiltag, som bestyrelsen ville arbejde med i 

fremtiden. Herunder netværksmøder, kaffemøder, korte indlæg på 

kaffemøder med info om f.eks. ressourceforløb, jobafklaringsforløb, 

sygedagpenge, feriepenge m.m. og reglerne i forbindelse med disse 

emner, samt måske foredrag. 

 

   

 

Med vores underskrifter bekræfter vi korrektheden af dette referat: 

 

 

 

 

 

Kenneth Haas  Heidi Nielsen   Henriette Nissen 

Dirigent   Referent   Formand 

 


